

AUSDOM Foliokay10.9 键盘 中英文说明书

成品尺寸: 150*100mm

材 质: (封面)128g铜板纸, (内页) 80g书写纸

印刷工艺: 单色双面印刷

装订方式: 钉装, 共24P (含5p空白页), 封面只印单面, 由左至右, 从上到下

User Manual

Foliokay10.9

Tablet Keyboard Cases

Thank you for purchasing AUSDOM Tablet Keyboard Cases

1. Product Overview

Line battery indicator
USB-C charging port
Cap lock indicator
Power switch
Power indicator
Power indicator

2. Packing List

- 1* Keyboard Case
- 1* USB-C Charging Cable
- 1* User Manual

3. Pairing

- 1) Toggle the switch to ON, the power indicator turns to blue for 1 second and then goes out. The keyboard is turned on.
- 2) The keyboard will automatically enter pairing mode after the first successful power on. You can also press and hold for 3 seconds to enter pairing mode. In the pairing mode, the pairing indicator will flash rapidly.
- 3) Go to Settings and turn "Bluetooth" on.

Settings

4) Search for "Foliokay10.9" and Click "Pair".

5) The keyboard is connected, pairing successfully.

4. Sleep Mode

When the battery level of the keyboard is too low, the power indicator light will flash red. Please charge it in time to ensure normal use.

Note: When the battery level is low, the transmission of the keyboard may be delayed, stuck and unstable.

5. Charging

When the battery level of the keyboard is too low, the power indicator light will flash red. Please charge it in time to ensure normal use.

Note: When the battery level is low, the transmission of the keyboard may be delayed, stuck and unstable.

6. Function Key Description

	Home		Decrease brightness
	Increase brightness		Open the App Switcher
	Search		Single press to adjust back light brightness
	Previous track		Play/Pause
	Next track		Mute
	Volume down		Volume up
	Lock screen		Playing key
	Touchpad switch		press and hold for 3 seconds, to reset factory settings

7. Indicator

Indicator	Light Color	Operating status
Power indicator	Blue	When powered on, the blue light stays on for 1 second and then goes off.
Low battery indicator	Red	When the battery power of the keyboard is low, the red light flashes rapidly, please charge it in time to ensure normal use.
Charging indicator	Red/Green	The red light is on when charging, and the green light is on after fully charged.
Pairing indicator	Blue	When pairing mode, the indicator light flashes. (Turn on every second if the pairing is not successful after 30 seconds, the keyboard will go to sleep mode and the red light will turn on when pairing is successful.)
Cap lock indicator	White	Cap lock light will display.

8. Schematic Diagram of Touchpad Functions

Finger Placement

Finger Placement	Finger Gesture Diagram Instructions	Function
	Press with one finger and you feel a click.	Click
	Press and hold with one finger.	Click and hold
	Click and hold on top, then slide your finger across the touchpad to move it.	Drag
	Click the touchpad 5 times in any direction using external keyboard.	Wake iPad
	Use two fingers to swipe the position just below the bottom of the screen.	Open the dock
	Use two fingers to swipe the position just below the bottom of the screen. After the dock appears, under the pointer point the bottom of the screen right. Alternatively, click the left or the bottom of the screen to go back with each click.	Go Home
	Use one finger to move the pointer to select the status icon on the right, then click. Or use one finger to move the pointer past the top of the screen near the middle.	Open Today View
	Tap twice down with two fingers.	Secondary click

9. Specifications

Wireless device	Yes
Pairing time	Foliokay10.9
Wireless range	8m
Battery Capacity	800mAh
Continuous working time with Bluetooth	>10 hours
Continuous working time with keyboard off	>100 hours
Standby Time	>100 days
Charging Time	<1.5 hours
Max. Life	>1 million strokes

Note: Features and technical specifications are subject to change without notice, we apologize for any inconvenience.

10. Warranty

The Keyboard is covered by a 3-year manufacturer warranty. For more information, visit www.ausdom.com.

Safety Instructions

Warning: Fire, electric shock, damage to keyboard device could occur if the following instructions are not obeyed:

- ▲ Danger (High risk) ▲ Warning (Moderate risk) ▲ Note (Poor risk)
- ▲ 1. Away from edge/belt
- ▲ 2. Away from microwave radiation source
- ▲ 3. Do not get heavy objects with the product
- ▲ 4. No smoking and bending
- ▲ 5. Away from oil, chemical, or organic solvents

CAUTION

RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE
DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS

RECYCLING

This product bears the selective sorting symbol for Waste electrical and electronic equipment (WEEE). This means that this product must be handled pursuant to European directive 2012/19/EU in order to be recycled or dismantled to minimize its impact on the environment. User has the choice to give his product to a competent recycling organization or to the retailer when he buys a new electrical or electronic equipment.

FC

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference.
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

1. 产品概述

电源指示灯/电源指示灯
充电接口
一键唤醒指示灯
电源开关
开盖指示灯/蓝牙配对指示灯

2. 包装清单

- 1* 键盘保护套
- 1* USB-C充电线
- 1* 用户说明书

3. 蓝牙连接

- 1) 滑动电源开关至ON, 电源指示灯闪烁1秒后熄灭, 键盘开机成功。
- 2) 键盘开机成功后, 键盘指示灯闪烁快速模式, 您也可以长按 3秒进入配对模式, 此时蓝牙指示灯快速闪烁。
- 3) 打开手机蓝牙系统设置并打开蓝牙。

设置

4) 选择搜索 "Foliokay10.9" 点击连接

5) 键盘已连接成功, 可以正常使用!

4. 休眠模式

当电量过低时不使用键盘时, 键盘会自动进入休眠模式, 键盘将与设备断开连接。

2) 当您开始使用键盘时, 按下任意按键, 键盘会自动唤醒, 重新回到设备。

5. 充电

当电量过低时不使用键盘时, 键盘会自动进入休眠模式, 直到电量充足, 请及时充电, 以确保设备在电量充足的情况下工作。

温馨提示: 当电量过低时, 键盘的传输可能会出现延迟, 卡顿, 连接不稳定的情况。

6. 交互按键功能

	主屏幕		调暗
	调亮		打开App切换器
	搜索		单次按压可调整背光亮度
	上一曲		暂停/播放
	下一曲		静音
	音量-		音量+
	锁屏		播放/暂停/下一曲
	触摸板开关		长按3秒, 重置出厂设置

7. 指示灯

指示灯	灯的颜色	状态
电源指示灯	蓝色	指示灯亮起并熄灭, 键盘开机成功。
低电量指示灯	红色	当电量过低时, 指示灯快速闪烁, 请及时充电。
充电指示灯	红/绿	指示灯亮起并熄灭, 表示正在充电, 充满后熄灭。
配对指示灯	蓝色	当配对模式时, 指示灯快速闪烁, 长按3秒可进入配对模式。
显示屏锁闭指示灯	蓝色	当显示屏锁闭时, 指示灯亮起并熄灭, 长按3秒可解除锁闭。
大写锁定指示灯	白色	当大写锁定开启时, 指示灯亮起并熄灭。

8. 触控板功能示意图

手势	多指指令	功能
	单击	单击/单击并长按
	单击并长按	单击并长按
	单击并拖动	拖动
	单击触控板5次	唤醒iPad
	用两根手指从触控板底部向上滑动	打开程序坞
	用两根手指从触控板底部向上滑动, 然后点击触控板右侧。或者, 点击触控板底部。或者, 点击触控板底部。或者, 点击触控板底部。	打开主屏幕
	用一根手指将指针移动到右侧, 然后点击。或者, 将一根手指移动到右侧, 然后点击。或者, 将一根手指移动到右侧, 然后点击。	打开“今天”视图
	双击触控板	二次单击/二次单击

9. 参数

蓝牙版本	V4.2
蓝牙连接名称	Foliokay10.9
无线范围	8m
电池容量	800mAh
连续使用时间, 打开蓝牙	>10小时
连续使用时间, 关闭蓝牙	>100小时
待机时间	>100天
充电时间	<1.5小时
使用寿命	>100万次
出厂日期	2024年03月01日

10. 保修

本产品保修期为自出厂之日起12个月, 自购买之日起12个月, 以先到者为准。

▲ 警告: 本产品不属于安全认证产品, 请勿在易燃易爆场所使用, 请勿在潮湿环境中使用。

▲ 本产品不属于安全认证产品, 请勿在易燃易爆场所使用, 请勿在潮湿环境中使用。

▲ 本产品不属于安全认证产品, 请勿在易燃易爆场所使用, 请勿在潮湿环境中使用。

▲ 本产品不属于安全认证产品, 请勿在易燃易爆场所使用, 请勿在潮湿环境中使用。

▲ 本产品不属于安全认证产品, 请勿在易燃易爆场所使用, 请勿在潮湿环境中使用。

11. 安全须知

- ▲ 1. 远离边缘/腰带
- ▲ 2. 远离微波辐射源
- ▲ 3. 不要将重物压在设备上
- ▲ 4. 禁止吸烟和弯曲
- ▲ 5. 远离油、化学或有机溶剂

产品中有毒物质的名称及含量

产品中有毒物质名称或元素名称及含量		有害物质			
部件名称	铅 (Pb)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr6+)	多溴联苯 (PBBs)	多溴二苯醚 (PBDEs)
电路板元件	X	○	○	○	○
塑料外壳	○	○	○	○	○
连接器	X	○	○	○	○
电池	X	○	○	○	○
橡胶脚垫	X	○	○	○	○

本产品符合RoHS 1134标准。
○ 表示有害物质含量符合RoHS 1134标准。
X 表示有害物质含量不符合RoHS 1134标准。
注: 本产品符合RoHS 1134标准, 但不表示本产品不含任何有害物质。
本产品符合RoHS 1134标准, 但不表示本产品不含任何有害物质。
本产品符合RoHS 1134标准, 但不表示本产品不含任何有害物质。

合格证

合格证
合格证

保修卡

保修期: 产品自售出之日起7日内, 发生质量问题, 消费者可以选择退货、换货或修理。产品自售出之日起15日内, 发生质量问题, 消费者可选择换货或修理。本产品自售出之日起12个月内, 消费者可选择换货或修理。

免费服务
在产品保修期内, 凡属产品本身质量问题引起的故障, 请用户凭此保修卡和购货凭证与经销商取得联系, 以享受免费服务。

以下情况恕不免费维修:
1. 无保修卡或损坏产品标签。
2. 自行拆修造成的故障。
3. 因不可抗力造成的故障或人为损坏。
4. 因不可抗力造成的故障或人为损坏。

客户姓名:	
联系电话:	
联系地址:	
产品型号:	
购买日期:	
销售商:	
维修记录:	

WARRANTY CARD

ATTENTIONS:
-Please read the return procedures and warranty policy carefully on www.ausdom.com before sending items back to point-of-purchase.
-Please fill the card and send it to your reseller together with the product if your product's warranty is valid.

S/N:	
Date of Purchase:	
Product Model:	
RMA Number:	
Return Reason:	
Customer Name:	
TEL:	
E-mail:	
Address:	

AUSDOM

Enjoy Smart Life

For more information, please visit our official website www.ausdom.com
Your valuable comments and suggestions on improving AUSDOM products are welcome!
Support@ausdom.com sales@ausdom.com
www.ausdom.com

■ 提示:

1) 本产品为低功耗设备, 如果没有成功配对, 键盘会自动进入休眠模式, 您可以通过 3秒重新进入配对模式。

2) 如键盘已与设备配对, 下次它会自动启动, 无需再次配对。

■ 4. 休眠模式

1) 当电量过低时不使用键盘时, 键盘会自动进入休眠模式, 键盘将与设备断开连接。

2) 当您开始使用键盘时, 按下任意按键, 键盘会自动唤醒, 重新回到设备。

■ 5. 充电

当电量过低时不使用键盘时, 键盘会自动进入休眠模式, 直到电量充足, 请及时充电, 以确保设备在电量充足的情况下工作。

温馨提示: 当电量过低时, 键盘的传输可能会出现延迟, 卡顿, 连接不稳定的情况。

■ 7. 指示灯

指示灯	灯的颜色	状态
电源指示灯	蓝色	指示灯亮起并熄灭, 键盘开机成功。
低电量指示灯	红色	当电量过低时, 指示灯快速闪烁, 请及时充电。
充电指示灯	红/绿	指示灯亮起并熄灭, 表示正在充电, 充满后熄灭。
配对指示灯	蓝色	当配对模式时, 指示灯快速闪烁, 长按3秒可进入配对模式。
显示屏锁闭指示灯	蓝色	当显示屏锁闭时, 指示灯亮起并熄灭, 长按3秒可解除锁闭。
大写锁定指示灯	白色	当大写锁定开启时, 指示灯亮起并熄灭。

■ 8. 触控板功能示意图

手势	多指指令	功能
	单击	单击/单击并长按
	单击并长按	单击并长按
	单击并拖动	拖动
	单击触控板5次	唤醒iPad
	用两根手指从触控板底部向上滑动	打开程序坞
	用两根手指从触控板底部向上滑动, 然后点击触控板右侧。或者, 点击触控板底部。或者, 点击触控板底部。或者, 点击触控板底部。	打开主屏幕
	用一根手指将指针移动到右侧, 然后点击。或者, 将一根手指移动到右侧, 然后点击。或者, 将一根手指移动到右侧, 然后点击。	打开“今天”视图
	双击触控板	二次单击/二次单击

■ 9. 参数

蓝牙版本	V4.2
蓝牙连接名称	Foliokay10.9
无线范围	8m
电池容量	800mAh
连续使用时间, 打开蓝牙	>10小时
连续使用时间, 关闭蓝牙	>100小时
待机时间	>100天
充电时间	<1.5小时
使用寿命	>100万次
出厂日期	2024年03月01日

■ 产品中有毒物质的名称及含量

产品中有毒物质名称或元素名称及含量		有害物质			
部件名称	铅 (Pb)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr6+)	多溴联苯 (PBBs)	多溴二苯醚 (PBDEs)
电路板元件	X	○	○	○	○
塑料外壳	○	○	○	○	○
连接器	X	○	○	○	○
电池	X	○	○	○	○
橡胶脚垫	X	○	○	○	○

本产品符合RoHS 1134标准。
○ 表示有害物质含量符合RoHS 1134标准。
X 表示有害物质含量不符合RoHS 1134标准。
注: 本产品符合RoHS 1134标准, 但不表示本产品不含任何有害物质。
本产品符合RoHS 1134标准, 但不表示本产品不含任何有害物质。
本产品符合RoHS 1134标准, 但不表示本产品不含任何有害物质。

合格证

合格证
合格证

保修卡

保修期: 产品自售出之日起7日内, 发生质量问题, 消费者可以选择退货、换货或修理。产品自售出之日起15日内, 发生质量问题, 消费者可选择换货或修理。本产品自售出之日起12个月内, 消费者可选择换货或修理。

免费服务
在产品保修期内, 凡属产品本身质量问题引起的故障, 请用户凭此保修卡和购货凭证与经销商取得联系, 以享受免费服务。

以下情况恕不免费维修:
1. 无保修卡或损坏产品标签。
2. 自行拆修造成的故障。
3. 因不可抗力造成的故障或人为损坏。
4. 因不可抗力造成的故障或人为损坏。

客户姓名:	
联系电话:	
联系地址:	
产品型号:	
购买日期:	
销售商:	
维修记录:	

WARRANTY CARD

ATTENTIONS:
-Please read the return procedures and warranty policy carefully on www.ausdom.com before sending items back to point-of-purchase.
-Please fill the card and send it to your reseller together with the product if your product's warranty is valid.

S/N:	
Date of Purchase:	
Product Model:	
RMA Number:	
Return Reason:	
Customer Name:	
TEL:	
E-mail:	
Address:	

AUSDOM

Enjoy Smart Life

For more information, please visit our official website www.ausdom.com
Your valuable comments and suggestions on improving AUSDOM products are welcome!
Support@ausdom.com sales@ausdom.com
www.ausdom.com